
Protokół Nr  16/09 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  18 listopada 2009 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz z 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok  2010 – druk 
A’, 

b) w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto oraz 
za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez 
Miasto – druk F, 
Przedstawiają: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza 
       Marta Grabczyńska, Naczelnik  Wydz. EKP 

c) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej - Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Białogardzie” - druk C, 

d)  w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Rozbudowa bazy 
noclegowej w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie”- 
druk D, 

e) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Białogardzie”- druk E, 

 Przedstawiają: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
        Waldemar Marczyk, Naczelnik Widz. IM 
f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk B, 
 Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
3. Zaopiniowanie  pisma BF.3020/15/09  z   dnia 26 października 2009 r. w sprawie zmiany w 

planie finansowym wydatków budżetu Miasta na rok 2009 obejmujące przeniesienie 
wydatków między paragrafami i rozdziałami, na organizację warsztatów i plenerów 
witrażowych w ramach konkursu ofert dla jednostek niezaliczanych do sektora finansów 
publicznych. 

 Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
4. Sprawy różne: 

- pismo IM.7062/10/09 z dnia 22 października 2009 r. odnośnie Przedszkola „Kajtek”. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony  porządek o 
wprowadzenie  w sprawach różnych udziału przedstawiciela Punktu Przedszkolnego 
„Kajtek”, głosując: za- 3  (jednogłośnie). 
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Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 

a) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz z 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok  2010 – druk 
A’, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik  Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 

b) w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto oraz 
za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez 
Miasto – druk F, 
Przedstawiły: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza 
     Marta Grabczyńska, Naczelnik  Wydz. EKP 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz - stwierdził, że to zbyt duża podwyżka, proponował zmniejszyć do 10%. 
J.Turnik – poruszył problem braku mydeł w przedszkolach  i zachowania  wymogu czystości. 

 
Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-3, przeciw-1. 

 
c) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 

obiektów użyteczności publicznej - Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Białogardzie” - druk C, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – stwierdził, że od strony placu zabaw jest grzyb i zacieki, dlatego 

termomodernizacja jest wskazana. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
d)  w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Rozbudowa bazy 

noclegowej w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie”- 
druk D, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Skoczyk – pytał czy będzie zrobiony przód obiektu? 
Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że projekt jest na dobudowanie a nie na elewację całego 

obiektu. 
A.Świrko – pytał jakie są rzeczywiste koszty utrzymania hotelu i wpływy – prosił o informację 

na piśmie? 
J.Leszczyk – stwierdził, że należy zabiegać o status ośrodka i wykorzystanie  miejsc. 
J.Turnik – powiedział, że oczekujemy od kilku lat na restrukturyzację ZOSiK. Uważa 

inwestycję za bezzasadną. 
A.Świrko – zgłosił wniosek formalny o wyznaczenie terminu np. do końca I kwartału 2010 r. 

na przygotowanie analizy finansowej, co pozwoliłoby te wszystkie działalności jasno 
przedstawić, że do nich nie dokładamy środków. To będzie podstawa do skalkulowania 
opłat w ośrodku i zabiegania o wykorzystanie miejsc. 
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Wniosek: sporządzić rachunek ekonomiczny i konieczność ewentualnych zmian do końca 
marca 2010 roku. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
 
e) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja 

obiektów użyteczności publicznej - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Białogardzie”- druk E, 

 Przedstawił:  Waldemar Marczyk, Naczelnik Widz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz - pytał jak to możliwe, że niedawno były wymieniane okna a obecnie prowadzi się te 

same prace?  
Burmistrz - wyjaśnił, że tamten projekt przewidywał wykonanie prac wewnętrznych, pionu 

kuchennego, wymieniono kilka okien. Obecny projekt zakłada prace zewnętrzne. 
A.Świrko – pytał czy jest wiedza jakie mamy efekty w wykonaniu tych prac? 
Burmistrz – odpowiedział, ze w szkołach jest efektywność około 19% z tytułu zużycia ciepła. 
J.Turnik – pytał czy będzie rozbudowywana dobudówka? 
Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że tak. Wkład budżetu Miasta to około 300 tys. zł. 

Wykonane okna będą odjęte ze specyfikacji. 
Burmistrz - wyjaśnił, że można przeprowadzić prace zamienne np. za wykonane wcześniej  

okno. 
 Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy o godz. 12.30. Po przerwie wznowiono obrady. 
 
f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk B, 
 Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – pytał o udział procentowy wspólnot? 
Burmistrz - wyjaśnił, że Miasto  - 58,07%, a wspólnoty pozostałe udziały. 
J.Turnik – poinformował o przypadku na ul. Batorego, gdzie są połamane deski zamalowane. 

Ponadto tam gdzie było próchno wylano beton. Radny pytał co to za nowa technologia? 
A.Świrko – zwrócił uwagę na brak rozliczenia i uzasadnienia dla kwoty 111 tys. zł. Prosił o 

rozliczenie na piśmie tego paragrafu. Radny pytał czy odstąpiono od pewnych zadań 
remontowych? 

Burmistrz – odpowiedział, że wykonano wcześniej planowane prace, a część środków 
zaoszczędzonych przeszło na wydatki inwestycyjne. 

J.Turnik – pytał  z czego wynika wzrost kosztów na ul. Asnyka do kwoty 90 tys. zł?  
Burmistrz – wyjaśnił, że z dodatkowych kosztów kanalizacji deszczowej. 
A.Świrko – pytał jak się poprawiła ściągalność odnośnie czynszów? Na co będzie wydane 7,5 

tys. zł z wynagrodzenia bezosobowego?  
Skarbnik – odpowiedziała, że nie ma umów w tej kwestii.  
A.Świrko – powiedział, że skoro nie ma zobowiązań, to wnioskował, aby zlecić wykonanie 

tego dla CKiSE. 
Burmistrz – wyjaśnił, że umowy są podpisane z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie i 

Starostwem. 
J.Turnik – stwierdził, że kłamstwem jest to, że nie ma. Prosił, aby nie wprowadzał Burmistrz 

w błąd odnośnie cięć poprzez zarządzenia. Radny pytał dlaczego w Gimnazjum Nr 2 są 
zabrane wszystkie zajęcia pozalekcyjne? 

 3



Burmistrz – odpowiedział, że to decyzja Dyrektora. 
Skarbnik – wyjaśniła istotę zarządzenia. Burmistrz prosił, aby nowych zobowiązań nie 

zawierać z uwagi na brak przekazania środków z Urzędu Zachodniopomorskiego. 
J.Turnik – powiedział, że szkoły miały polecenia ustne, aby ciąć budżet.  
Burmistrz – stwierdził, że nie było finansowania na poziomie roku ubiegłego.  
J.Turnik – nadmienił, że posiada dane dyrektorów szkół. Kwota 100 tys. zł zabezpieczała 

potrzeby w zakresie monitoringu we wszystkich szkołach. 
A.Świrko – powiedział, że Rada określiła limit, a nie zrobiono tego. 
 

Komisja nie zajęła stanowiska, głosując: za-2, przeciw-2, wstrzymało się-0. 
 
 g) udzielenia  przez  Miasto  Białogard pomocy  finansowej  Powiatowi Białogardzkiemu – 

druk N, 
 
 Komisja zaopiniowała n e g a t  y w n i e, głosując: za-2, przeciw-3, wstrzymało się-0. 
 
 
Ad 3 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e   pismo BF.3020/15/09  z   dnia 26 
października 2009 r. w sprawie zmiany w planie finansowym wydatków budżetu Miasta na 
rok 2009 obejmujące przeniesienie wydatków między paragrafami i rozdziałami, na 
organizację warsztatów i plenerów witrażowych w ramach konkursu ofert dla jednostek 
niezaliczanych do sektora finansów publicznych, głosując: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 
 

 
Ad 4 
Sprawy różne: 

- pismo IM.7062/10/09 z dnia 22 października 2009 r. odnośnie Przedszkola „Kajtek”. 
 
Komisja zapoznała się nie wnosząc uwag. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.45  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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